
   
 
 
 

Gemeenteraad Sliedrecht  
Artikel 39: Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W  
 
Datum: 29 maart 2024  
 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeenteraad Sliedrecht, 
 
 
Steller vragen: raadslid de heer M.J.H. Jongeneel en burgerraadslid de heer G.A.D. 
Stierman (fractie: Slydregt.NU) 
 
 
Onderwerp: Spoedregeling Warmtenet 
 
 
Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen vier weken schriftelijk te 
beantwoorden aan de steller. De termijn van vier weken start nadat de vragen op digitale 
wijze ter beschikking van de voorzitter van de raad zijn gesteld. 
 

1. Heeft het college kennis genomen van het nieuws dat het kabinet gaat 
komen met een spoedregeling voor het warmtenet? 
 

2. Hoe kijkt het college naar de spoedregeling met betrekking tot het 
Sliedrechtse warmtenet? 
 

3. Uit het artikel blijkt dat er in de spoedregeling een optie zit voor gemeenten 
om hele wijken verplicht van het gas af te halen. Wat is het standpunt van 
het College met betrekking tot deze optie? 
 

4. Uit het artikel blijkt dat in diverse gemeenten inwoners last hebben van 
hogere rekeningen wanneer ze van het gas af willen. Ook trekken aanbieders 
van warmtenetten zich terug. Heeft het college vergelijkbare signalen 
ontvangen en hoe ziet de Sliedrechtse situatie er uit?  
 

5. In het artikel wordt beschreven dat de gasprijs samenhangt met die van het 
gas en dat daardoor bewoners van corporatiewoningen geconfronteerd 
worden met een veel te hoge rekening. Worden de Sliedrechtse gebruikers 
van het warmtenet ook geconfronteerd met veel te hoge rekeningen? 
 

6. Heeft het college al contact gehad met het Rijk over deze spoedregeling? 
 

7. Heeft het college al nagedacht over het praktiseren van deze spoedregeling? 
 

 
Toelichting:  
 
De vragen worden gesteld naar aanleiding van het artikel ‘Politiek in de maag met kosten 
en ‘dwang’ warmtenet: ‘Niet zomaar zeggen dat men van het gas af moet’ uit het 
Algemeen Dagblad. 
 
Link nieuwsbericht: https://www.ad.nl/politiek/politiek-in-de-maag-met-kosten-en-
dwang-warmtenet-niet-zomaar-zeggen-dat-men-van-het-gas-af-moet~a8a8f283/ 

https://www.ad.nl/politiek/politiek-in-de-maag-met-kosten-en-dwang-warmtenet-niet-zomaar-zeggen-dat-men-van-het-gas-af-moet%7Ea8a8f283/
https://www.ad.nl/politiek/politiek-in-de-maag-met-kosten-en-dwang-warmtenet-niet-zomaar-zeggen-dat-men-van-het-gas-af-moet%7Ea8a8f283/


 
 
Slydregt.NU is van mening dat deze spoedregeling van het kabinet een onrealistische 
oplossing is. Als fractie zijn wij van mening dat de verduurzaming en de energietransitie 
op een realistische wijze moeten verlopen. Oplossingen moeten draagvlak hebben, 
realistisch en betaalbaar zijn. Slydregt.NU is van mening dat verduurzaming geen 
idealistische hobby moet zijn, maar juist een middel moet zijn waar de Sliedrechtse 
inwoners, ondernemers en verenigingen profijt van moeten hebben. Een spoedregeling, 
met daarin een optie voor gemeenten om wijken verplicht van het gas af te halen, 
voldoet niet aan deze eisen. Slydregt.NU is van mening dat deze spoedregeling geen 
oplossing is, maar een dwangwet. 
 
 
Ondertekening en naam (burger)raadslid 
 
M.J.H. Jongeneel 
G.A.D. Stierman 
 

 


